
Dz-07.0021.1.11.2020  

Protokół nr 53/2020 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 14 maja 2020 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 16.00, po stwierdzeniu obecności czterech członków Zarządu, co wobec składu 

Zarządu wynoszącego 5 osób stanowi kworum uprawniające do podejmowania prawomocnych 

decyzji, przewodniczący otworzył posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 7 maja 2020 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały zgłoszonego do przewodniczącego, który będzie mógł 

zostać wprowadzony do porządku obrad sesji zwołanej na 21 maja 2020 r. na podstawie 

§ 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy. 

3. Przygotowanie projektów uchwał, które będą mogły zostać wprowadzone do porządku 

obrad sesji zwołanej na 21 maja 2020 r. na podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy. 

4. Rozpatrzenie korespondencji bieżącej. 

5. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad 1. 

Prowadzący obrady Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 52. posiedzenia 

Zarządu Dzielnicy odbytego w dniu 7 maja 2020 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co 

jest równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad 2. 

Projekt uchwały w sprawie opinii do propozycji zmiany organizacji ruchu na 

al. Wędrowników, przygotowany przez Komisję Infrastruktury (druk nr 197) przedstawił 

Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywną opinię 

do projektu uchwały. Została ona uchwalona jednomyślnie – 4 głosami za. 

Ad 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie trzech projektów uchwał, 

będą mogły zostać wprowadzone do porządku obrad sesji zwołanej na 21 maja 2020 r. na 

podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy. 

Projekt uchwały w sprawie korekty Uchwały nr IX/102/2019 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

z dnia 9 lipca 2019 roku w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta 

Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej wieloletniego 

zadania bieżącego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 

2020-2022 zreferował Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Witold Górny i Marek Sikora. 

Projekt uchwały w sprawie korekty Uchwały nr IX/102/2019 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

z dnia 9 lipca 2019 roku w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta 

Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej wieloletniego 



zadania bieżącego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 

2020-2022 został uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk nr 198). 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 zreferował Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Witold Górny, Krzysztof Jakubowski, Marek Sikora i Szczęsny 

Filipiak. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 został uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk 

nr 199). 

Projekt uchwały w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 zreferował Szczęsny Filipiak. W dyskusji glos zabrali: 

Witold Górny, Marek Sikora, Szczęsny Filipiak i Krzysztof Jakubowski. 

Projekt uchwały w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 został uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk 

nr 200). 

Ad 4. 

Rozpatrzono następującą korespondencję: 

 pisma Biura ds. Dzielnic Miasta Krakowa w sprawie rozważenia możliwości rezygnacji 

z zadań dotyczących zakupu materiałów promocyjnych itp. Zaplanowanych w 2020 r. –

postanowiono zrezygnować z zakupu pendrive’ów i zwrócić się do realizatora zadania 

o przesłanie oświadczenia o niewydatkowaniu środków, które zostaną przesunięte na inne 

zadnie,  

 pismo Wydziału Komunikacji Społecznej UMK w sprawie stosowania systemu identyfikacji 

wizualnej 30-lecia samorządu terytorialnego w Polsce – przyjęto do wiadomości, 

 pismo Krakowskiego Wodnego Ochotniczego Pogotowia ratunkowego w sprawie 

nawiązania ewentualnej współpracy z Radą dzielnicy (prośba o spotkanie) – zapoznano się; 

zostanie zaproponowany termin spotkania w czerwcu br., 

 pismo Stowarzyszenia Radosny Senior w sprawie możliwości wsparcia organizacji koncertu 

z okazji urodzin ks. Infułata Jerzego Bryły – zapoznano się; przewodniczący Szczęsny 

Filipiak poinformował zebranych o swojej rozmowie z panią prezes Stowarzyszenia, 

w której poinformował ja o zasadach dofinansowywania imprez kulturalnych przez Radę 

Dzielnicy, 

 pismo Biura ds. Dzielnicy w sprawie możliwości czasowego udostepnienia licencji 

oprogramowania komunikatora służącego do obsługi posiedzeń w trybie zdalno-

stacjonarnych – rada skorzystała z propozycji, 

 pismo Biura ds. Dzielnic Miasta Krakowa w sprawie ewentualnego zakupu licencji 

oprogramowania komunikatora służącegom.in. do odbywania posiedzeń w trybie zdalno-

stacjonarnym – postanowiono nie kupować oprogramowania, 

 odpowiedź Wydziału Architektury i Urbanistyki UMK na pismo w sprawie inwestycji 

dotyczącej planowanej zmiany funkcji budynku przy ul. Morawskiego 5 w Krakowie – 

zapoznano się. 

Ad 5. 

Nie zgłoszono. 



Wobec wyczerpania porządku obrad prowadzący obrady Szczęsny Filipiak o godzinie 18.25 

zamknął posiedzenie. 

 

 

Protokołowała:                                                                            Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                                 

                Szczęsny Filipiak 
 

 


